



Business Banking

Dear Valued Customer,

It gives us great pleasure to welcome you to Emirates NBD Business Banking. We are committed to empowering businesses, seize and explore, every opportunity for growth and expansion.

Your business is your main focus and we constantly endeavor to provide you with the highest level of service and most innovative banking solutions all designed to meet your requirements.

The account package that you have chosen is positioned to serve you with the following services and products:

- > Advisory Services
- > Relationship Management Team
- > Preferential Pricing on banking transactions
- > Comprehensive suite of products & services
- > Cash management services
- > Working capital facility
- > Trade Finance Solutions
- > Credit and Debit cards
- > State of the art Online Banking portal
- > Range of Business Loans

Your Relationship Manager will assist you with any queries you have regarding the contents of this package. To view the Schedule of Charges and Terms & Conditions, please visit www.emiratesnbd.com.

For further queries, please call **600 54 0009** or drop us an email on businessbanking@emiratesnbd.com

Thank you for choosing us as your preferred banking partner.

Explore opportunities with Emirates NBD Business Banking.

Best Regards,

Rohit Garg

Executive Vice President,
Head - Business Banking

For more information
Call **600 54 0009**
> www.emiratesnbd.com

Routing Code: **302620122**
Swift Code : **EBILAEAD**



Customer Number(CIF)	57991184	رقم تعريف العميل (CIF)
Customer Name	PIRAPARA RESTAURANT LLC	اسم العميل
Account Number(s)	1015799118401	رقم الحساب
IBAN	AE230260001015799118401	IBAN الأيبان
Currency	AED	العملة
Relationship Manager	MR. SHASHI SUVARNA (13288)	مدير العلاقات

Please note that your account with us remains subject to Emirates NBD policies and procedures, including compliance with all applicable laws and regulations. We will be in touch with you should we require any further information

For more information
Call **600 54 0009**
> www.emiratesnbd.com

Routing Code: **302620122**
Swift Code : **EBILAEAD**



عميلنا العزيز،

يسعدنا ويشرفنا أن نرحب بك في الخدمات المصرفية للأعمال من بنك الإمارات دبي الوطني. نحن في بنك الإمارات دبي الوطني ملتزمون بدعم الشركات، وباستكشاف وإنتهاز كل فرصة للنمو والتوسع.

أن أعمالك هي محور إهتمامك الرئيسي، ونحن نسعى دائماً لتوفير أعلى مستوى من الخدمة ولتقديم الحلول المصرفية الأكثر ابتكاراً والتي قمنا بتصميمها بأكملها لتلبية متطلباتك.

إن باقة الحساب التي اخترتها مجهزة لخدمك من خلال تقديم الخدمات والمنتجات التالية:

- < الخدمات الاستشارية
- < فريق إدارة العلاقات
- < أسعار تفضيلية للمعاملات المصرفية
- < مجموعة شاملة من المنتجات والخدمات
- < خدمات إدارة النقد
- < تسهيلات رأس المال العامل
- < حلول التمويل التجاري
- < بطاقات الائتمان والخصم
- < منصة خدمات مصرفية عبر الإنترنت متطورة وحديثة
- < مجموعة من قروض الأعمال

سيساعدك مدير علاقاتك على الإجابة عن أي استفسارات لديك تتعلق بالخدمات والمنتجات التي تقدمها هذه الباقة. للتعرف على جدول الرسوم والأجور وعلى الشروط والأحكام، يرجى زيارة www.emiratesnbd.com/ar.

لمزيد من الاستفسارات، يرجى الاتصال على **600 54 0009** أو التواصل معنا على البريد الإلكتروني businessbanking@emiratesnbd.com

شكراً لأنك إختيرتنا بأن نكون الشريك المصرفي المفضل لديك.

اكتشف الفرص مع الخدمات المصرفية للأعمال من بنك الإمارات دبي الوطني.

وتفضل بقبول فائق الإحترام.

روहित قارق

نائب رئيس تنفيذي

رئيس الخدمات المصرفية للأعمال

رمز التوجيه: 302620122
رمز السويفت: EBILAEAD

للمزيد من المعلومات،
اتصل على **600 540009**
emiratesnbd.com/ar <



Customer Number(CIF)	57991184	رقم تعريف العميل (CIF)
Customer Name	PIRAPARA RESTAURANT LLC	اسم العميل
Account Number(s)	1015799118401	رقم الحساب
IBAN	AE230260001015799118401	الآيبان IBAN
Currency	AED	العملة
Relationship Manager	MR. SHASHI SUVARNA (13288)	مدير العلاقات

يرجى الملاحظة أن حسابك معنا سيظل خاضعاً لالتزامك بالسياسات والإجراءات التي يطلبها بنك الإمارات دبي الوطني، وهذا يشمل الامتثال لجميع القوانين واللوائح المعمول بها. وفي حال احتجنا إلى أي معلومات إضافية، فسوف نتواصل معك.

رمز التوجيه: 302620122
رمز السويفت: EBILAEAD

للمزيد من المعلومات،
اتصل على 600 540009
emiratesnbd.com/ar <

Be aware!

In our emails, we will never ask you for confidential information or to confirm any security details like User IDs, passwords or PINs. If you believe you received a fraudulent email please click below.



[Learn more about securing your online identity >](#)

For any enquiries, suggestions or complaints related to our products and services, please [click here](#).

Copyright © 2021 Emirates NBD Bank PJSC. This email was sent from Emirates NBD, Baniyas Road, Deira, P.O. Box: 777, Dubai, UAE